
Geachte raad en college,

Wij krijgen als fractie van Gemeentebelangen veel vragen uit Nieuwleusen over de aanleg van 
glasvezel. Een aantal bewoners uit een gedeelte van Nieuwleusen schijnt niet meer in aanmerking te 
komen om aangesloten te worden omdat in dat gedeelte de 35% vraag niet gehaald zou zijn. Er is 
daar veel onduidelijkheid en gevoel van onvrede over.

Wij hebben daarover de volgende vragen:
1. Is dit bekend bij de wethouder en kan de wethouder aangeven hoe de huidige stand van zaken is?
2. Nieuwleusen is toch één kern. Kunt u uitleggen hoe die 35% regeling toegepast is? 
3. Kan de wethouder aangeven welke mogelijkheden er zijn om alsnog aangesloten te worden voor 
belanghebbenden?
4. Kan de wethouder daarbij ook aangeven waar zijn mogelijkheden liggen om invloed aan te wenden 
om de bewoners van dit gedeelte bij te staan om alsnog aangesloten te kunnen worden?
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